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Sted:  Teams 

Dato:  12.01.21 

Kl:  20:00 – 21:30 

Deltakere: Knut Eliassen, Jan-Fredrik Carlsen, Paal Lysaker, Merethe Mikalsen, Steinar Holst.  

Fravær: Cecilie Holm  

Nr. Sak Ansvar Frist 

Fast Godkjenning av innkalling og referat 
 
Innkalling godkjent 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

Fast Økonomi 
 
Ikke mottatt oppdatert regnskap, avventer årsregnskap 
månedsskifte januar/februar. 
 
Utestående treningsavgifter;  
Fotball           4 320,- 
Håndball     15 960,- 
Innebandy  14 580,- 
 
Styreleder sender oversikt over hvem som ikke har betalt til 
respektive ansvarlig for purring via lagledere. 
 
 
 
Budsjett for 2021 må ferdigstilles til neste styremøte 23.februar. 
Styreleder lager utkast og henter input fra grener. 
 
 
Styret har hentet inn tilbud på alternativ spareordning for 
klubbens sparemidler.   
 
Vedtak 
Dersom styret finner det formålstjenlig å gå inn i en annen 
spareordning en sparekonto vil styret utarbeide et forslag til 
årsmøte 15.mars. Kontrollkomiteen er inkludert i disse 
vurderingene. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Styreleder/ 
ansvarlig pr. 
gren 
 
 
Styreleder/ 
ansvarlig pr. 
gren 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Snarest 
 
 
 
 
23.02.21 
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Fast Orientering fra Fotball  
 

Siden forrige styremøte har det meste vært på hold grunnet 
korona eller preget av at fotballen er off-season. 

-        Avtale inngått med NSU (Norsk Spillerutvikling) om 
ekstern trener for G15, G14, G13 og G12. Egenandelene 
fra lagene er overført klubben. 

-        Det jobbes med å etablere et ekstra treningstilbud 2 
ganger pr. uke på ettermiddagstid for J12, G11, G10 og G9 
med innleid trener fra NSU. Pilot kalt Søreide-akademiet. 
Skal være økonomisk selvbærende. Klubben bidrar kun 
med noe utstyr til oppstart. Hovedtrener på G11 Stian 
Madsen er prosjekt-eier og koordinator. 

-        Merethe Mikalsen har tatt Fotballederkurs 1 og 2. Knut 
Eliassen har tatt Fotballederkurs 2. 

-        Påmeldingsfrist for seriespill er 20. februar. 
-        Påmelding til turneringer er i gang. Ser ut til å bli en 

oppblomstring av cup-tilbud innenlands i 2021. Er jo 
temmelig usikkert rundt turneringer i Danmark og Sverige 
til sommeren. 

-     J2007 har etablert treningssamarbeid med Fyllingsdalen. 
-     J2008 har avtalt treningssamarbeid med Fyllingsdalen. 

 
 
Vedtak 
Styret tok orientering til etterretning 
 

Cecilie H./ 
Knut E. 

 

Fast Orientering fra Håndball 
 
J06 har meddelt at de vil melde overgang til Bjarg til neste sesong. 
 
Engasjement av trenerkoordinator for håndball for sesongen 20-
21 ble diskutert i møtet; 
 
Håndballutvalget ønsker å fremme følgende innstilling til styret; 
Søreide IL betaler 75 % av utgiftene for Trenerkoordinator (Kjell 
Martin Gilleshammer) i sesongen 2020/21. I tillegg legger Søreide 
IL ut for resterende 25%. 
Håndballutvalget sender inn forslag til årsmøtet i mars 2021 med 
forslag om økning av treningsavgift for alle håndballspillere som 
skal dekke inn 25% for sesongen 2020/21 (16 000,-). Dette vil da 
bli fakturert i forbindelse med treningsavgift for sesongen 
2021/22. 
 
Totalkostnaden for trenerkoordinator er 64 000,- pr sesong. 
 

J-F Carlsen  
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Ordningen med trenerkoordinator er en prøveordning for 
inneværende sesong, dersom ordningen blir videreført må også 
egenandelen for sesongen 2021/22 dekkes inn gjennom økt 
treningsavgift. 
 
Vedtak 
Styret godkjenner håndballutvalgets innstilling. 

Fast Orientering fra Innebandy 
 
Trening og arrangement 
 
Siste treninger før jul ble avsluttet uke 51. 
All trening i Søreidehallen innstilt i uke 1 og 2, avventer melding 
om hva som skjer fra 18 januar. 
 
Alle minirunder og seriekamper i november og desember ble 
avlyst, avventer også melding her hva som skjer i januar og videre 
utover. 
 
Dugnader 
 
Innebandygruppen gjennomførte varetelling på Extra 3 januar 
med 25 deltakere. En fin måte å skaffe inntekter til lagkassen. 
Pantedugnad starter opp igjen uke 7-8, og fortsetter ukene 11-16. 
 
Nytt nærmiljøanlegg 
 
Innebandygruppen har begynt å kartlegge mulighetene rundt å få 
til et nytt nærmiljøanlegg på Søreide. Dette er et utendørs anlegg 
som består av et kraftig vant som er fastmontert, og et 
multisportsgulv. Anlegget kan brukes både til innebandy, men 
også fotball, håndball, kanonball, etc. På vinterstid kan det legges 
et tynt lag med is innenfor vantet, og brukes som skøytebane. Når 
det gjelder plassering, er det beste alternativet på den nye 
skoletomten, i forlengelse av basketbanen. Vi har hatt et første 
møte med rektor for å sondere mulighetene. Han er i 
utgangspunktet positiv, men dette må utredes videre. Det er 
mange oppsider for skolen også ved å få et slikt anlegg på sitt 
område. Søreide IL vil måtte stå for kostnader, både anskaffelse 
og drift. Det fins mange muligheter for å søke støtte til et slikt 
anlegg, både offentlige ordninger og fra private. Prisoverslag 
rundt 250 K + grunnarbeid. Dersom vi skal gå for dette, må det 
vedtas av Styret og årsmøte 

 
Vedtak 
Styret tok orientering til etterretning 

P Lysaker 
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Fast 
(NY) 

Esport 
 
På grunn av smittevernregler har klubben ikke kommet i gang 
med esport i ungdomshuset som planlagt. Arbeidet med dette vil 
fortsette så snart det blir tillatt med innendørs aktivitet i større 
grupper.  
 
Søreide IL er representert i kretsmesterskapet i efotball med 2 lag. 
Nivået i turneringen er høyt og lagene har tapt alle sine kamper.  
 
Valgkomiteen er informert om at det på årsmøte 15.mars må 
velges en representant fra esportutvalget inn i styret. 
 
Vedtak 
Styret tok orientering til etterretning 
 
 

S. Holst  

Fast Orientering fra komite for Anleggsutvikling 
 
Gjennomført møte med kommunen for å avklare Søreide IL sine 
forventninger til kommunen sitt bidrag i forbindelse med 
realisering av 11’erbane på Kvistimyri. 
 
Fremdriften lider av at det er nye personer både i 
administrasjonen i kommunen og politisk. Klubben presenterte 
sakshistorie og det vi oppfatter som kommunens oppgaver, basert 
på sakshistorikk (vedtak og møtereferater) 
 
Det er et omforent referat fra møtet og administrasjonen tar 
saken videre for politisk behandling.  
 
Vedtak 
Styret tok orientering til etterretning 
 
 

S Holst 
 

 

1/20 Godkjenne revidert styreinstruks. 
 
Vedtak  
Godkjent av styret. Revidert instruks blir tilgjengelig på klubbens 
hjemmeside 
 

 Avsluttet 

2/20 Styremøtekalender for 2020-21 
Det skal avholdes minimum 4 møter i året. 
 
Vedtak  
13. august         20:00   

 Avsluttet 
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10. november   20:00 
12. januar          20:00 
23. februar        20:00 
 
Årsmøte 15. mars 19:00 
 

3/20 
 

Rekrutteringsdag 
Arrangementet må hensynta krav til smittevern og derfor avvike 
fra den modellen vi har hatt tidligere år.  
Fotball planlegger rekrutteringsdag tirsdag 1. september. 
Innebandy planlegger rekrutteringsdag torsdag 20. august 
 
Vedtak 
Hver gren arrangerer egen rekrutteringsdag og hvert utvalg er 
ansvarlig for planlegging og gjennomføring. 
Alle grener skal ha gjennomført arrangementet innen første uken i 
september. 
 
 

 Avsluttet 

4/20 Kvalitetsklubb.  
Det har vært gjort noen fremskritt ifht å bli  
kvalifisert som kvalitetsklubb innen NFF. I denne prosessen må vi  
ivareta administrasjon av klubben som helhet. Fotball presenterte 
prosessen for styret. 
 
Status 10.11 
Følger opp gjennomføring av NFF leder- og trenerkurs. 
 
Status 12.01. 
Søreide IL har en målsetning om å bli kvalifisert som kvalitetsklubb 
til sommeren 2021. Ferdigstillelse av administrative dokumenter 
vil derfor bli en prioritert oppgave til neste styremøte.  
 
Vedtak  
Klubben har en målsetning om å oppnå godkjenning som 
kvalitetsklubb innen juli 2021. 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Styreleder/ 
fotballutvalget 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
23.02 

5/20 Tiltak for smittesporing 
Det er ønskelig at alle lag tar i bruk Spond for å kommunisere og 
administrere all aktivitet knyttet til trening og kamp. Spond vil da 
ivareta krav til Smittesporing 
 
Vedtak 

 Avsluttet 
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Styret vedtok at alle lag i Søreide IL skal ta i bruk Spond for å 
ivareta krav til smittesporing av spillere, trenere og lagleder i 
forbindelse med trening og kamp. 
 
Vedtak kommuniseres på epost til alle lagledere og trenere fra 
utvalgsansvarlig 
 
Status 10.11 
Kommunisert ut i grenene. Sak kan lukkes. 

6/20 Eventuelt 13.08.20 
Det gjenstår 1 bestilling på sponsorpakken med Puma og 1 
bestilling hos SportNorge for 2020. Hver gren melder sitt behov 
for utstyr innen midten av september. 
 
Status 10.11. 
Bestilling i henhold til innmeldt behov er utført. Sak kan lukkes. 

 Avsluttet 

7/20 Medlemsfordeler 
Styreleder informerte om status vedrørende pågående dialog med 
to potensielle samarbeidspartnere med hensikt om å inngå avtaler 
som gir inntekt til klubb og rabatt til medlemmer. 
Avtaler formidles til styret for kommentar og beslutning. 
 
Status 12.01.21 
Kan Leies – inngått avtale. Oppstart våren 2021 
Domino’s Pizza – avventer tilbakemelding fra Domino’s. 
 

 
S.Holst/Styret 

 

8/20 Handledag Sport Norge 
Sport Norge har informert om at det vil bli gjennomført 
handledager før medlemmer i Søreide IL 16-21 november, i 
butikken i Laguneparken. 
I henhold til butikkavtalen mellom Søreide IL og Sport Norge skal 
det arrangeres handledager 2 ganger i året (vår og i forkant av jul). 

 Avsluttet 

9/20 Eventuelt 10.11.21 
Supporterartikler 
Bør markedsføres for salg gjennom lagene. 
Lue & skjerf                   150,- /75,-til lagskasse 
Pannebånd & buff       100,- /50,- til lagskasse 
 
Vedtak 
Besluttet å tilby salg gjennom lag for inntekt til for lagskasser. 
 
 
 
 
 
 

S.Holst 
/utvalgsledere 

Avsluttet 
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10/20 Orientering til Styret 
 
I forbindelse med møte med rektor for å presentere 
nærmiljøanlegg ble også to andre forhold knyttet til skolen 
diskutert; 
 
Kunstgress på grusbanen. 
Rektor har vært i dialog med Skanska og fått tilbakemelding om at 
de ikke er negative til at det legges kunstgress på grusbanen. 
Rektor vil undersøke interessen for dette internt og avklare 
hvilken etat Søreide IL evt må få godkjenning av. Søreide IL sitt 
ønske er å flytte kunstgresset fra Nedre til grusbanen når den nye 
banen (Søreidebanen) er ferdigstilt. 
 
Styrkerommet i idrettshallen 
Søreide IL ønsker å få tilgang til styrkerommet for klubbens 
utøvere. Rektor vil undersøke mulighetene for dette internt. 
Dersom klubben får tilgang vil det være behov for å utruste 
rommet med mer utstyr enn det som er der i dag. Tilgang til 
styrkerommet vil måtte administreres av tilsynsvakt.  

S. Holst  

 


